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Bestyrelsesmøde for Nymarken Skole og Børnehus 
Den 2/3 2022 kl. 17.00 – 18.30 
Sted: Marslev Skole og Børnehus 
 
Afbud: ,  Csaba, Berit, Anette og Susanne C. 
 
Fraværende: Charlotte 
 
Andet: kommer lidt for sent. 
 
 
Dagsorden  
 

Kl. Nr. Punkt 

17.00 1.  Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Blev godkendt 
 

17.05-17.25 
 

2.  Videre med Principper på Nymarken 
 
På møde den 8/2 besluttede bestyrelsen sig for, 
at arbejde videre med princippet omkring 
”Overgange”. Følgende blev taget til referat: 
 
”Arbejdsgruppen har ikke kunnet mødes i 
perioden bl.a. på grund af Coranasmitte.  
Gruppen indsamlede input på mødet. Peter Due 
fra arbejdsgruppen skriver det om til et samlet 
materiale. På det kommende møde præsenteres 
materiale og forslag til princip.” 
 
Punktet blev udsat 

17.25-17.35 3.  Overgangssamarbejdet i Nymarken. Det 
skoleforberedende arbejde med ”Banden” (O)  
 
Formålet med punktet er, at orientere om den 
måde, der arbejdes med gruppen og samarbejdet 
omkring opgaven. 
Punktet udsættes. 
 
Punktet blev udsat 
 

17.35-55 4.  Præsentation af budget  



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/4 • Drøftelse af budget med indbyggede 
ønsker. 

• Den videre proces 

Af referat fra møde den 8/2 fremgår følgende: 
 
”Torben præsenterede budgettet for bestyrelsen.  
På kommende møde præsenteres budget med 
afsatte midler til lejrskole og/eller buspulje. 
Skoleledelsen gør i den forbindelse rede for de 
nødvendige omprioriteringer. Bestyrelsen tager 
herefter stilling til den endelige godkendelse.” 
 
Budgettet  blev fremlagt sammen med beregning 
for gennemførelse af lejrskole og forslag til 
buspulje. 
 
Budgettet for Nymarken Skole blev godkendt 
følgende bemærkninger. 
 
Der afsættes 15.000 kr. af evt. ikke disponerede 
midler. Sættes på dagsorden til august. 
 
Skolen laver en økonomiberegning, som 
skolebestyrelsesrepræsentanterne drøfter med 
forældrene på forældremøder. Alt afhængig af 
tilbagemeldinger beslutter skolebestyrelsen om 
det skal tages med til næste års budget. 
 
Budgettet for Nymarken Børnehus blev 
præsenteret og blev godkendt. 
 

17.55 -  
18.25 

5.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

6.  

Status på Nymarken Skole og Børneby 

• Ledelsen 
Arbejdet med overgange. 
Ansøgning om konvertering af den 
understøttende undervisning. 
 
Bestyrelsen ønsker, at skolen ansøger om 
en afkortelse af skoledagen også for 
2022/23 og at anvendelsen af de ekstra 
lærertimer tilrettelægges i et samarbejde 
med de enkelte teams. 
 
 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/4 Børnehaven  
Anette var fraværende 

• SFO 
Flemming orienterede 

 

• Forældre 
Intet at berette 
 

• Bestyrelsen 
o Informationer under 

Corona/fravær  
De forældrevalgte har generelt følt 
sig godt informeret om 
Coronatilfælde på skolen, dog blev 
der nævnt et tilfælde, hvor skolen 
kunne have gjort det bedre. 
Bestyrelsen  ønsker i forlængelse 
af punktet en gennemgang af 
fraværshåndtering på skolen i 
forhold til de kommunale 
retningslinjer. 

o Underskrift ark ved udlevering af 
elektronik/iPads.  
Der blev orienteret om praksis. 
Følgende bemærkninger kom ind. 
Det skal sikres, at der på 
udleveringsseddel tilføjes 
serienummer på de udleverede 
Ipads. Anja ville fremsende noget 
materiale, som skolen formidler 
videre til de rette 
beslutningstagere i kommunen. 

 
(Punkterne blev ikke behandlet den 8/2) 
 

• Kommunen 

• Elevrådet 
Vigtigt at elever deltager mere i 
møderne. 

 

18.25-18.30 7.  Evt. 

18.30  Fælles møde Nymarken/Marslev 
 

1) Skolebestyrelsesvalg (Bilag) 
Afklaring af hvem der er på valg 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side4/4 Gennemgang formalia omkring valget 
(Flemming)  
Nymarken Skole og Børnehus: 
Charlotte Gervig (Børnehave)er på 
valg.  
 
Marslev: 
Michael (Børnehave), Mie (Dagpleje), 
Helle (Skole) og Maiken (Børnehave) 
 

2) Flemming præsenterede arbejdet med 
overgange. 

 
3) Eventuelle fælles punkter til 

dagsorden 
 

Ingen punkter blev nævnt 
 

   

 
 
 


